
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 31. januar 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 523
I besvarelsen af MOF alm. del - spm. 309 har ministeren anført, at man på baggrund af 
de foretagne registreringer af indikatorerne på sigt vil få en viden om sammenhængen 
mellem forekomne arter og indikatorer. Vil ministeren på den baggrund bekræfte, at 
der ved overvågningerne i NOVANA-programmet registreres indikatorer, men at man på 
nuværende tidspunkt ikke har viden om sammenhængen mellem indikatorer og biodiver-
sitet, og dermed ikke kan sige noget om biodiversitetens aktuelle tilstand?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Kristian Pihl Lorent-
zen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Lorentzen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand

1/1

Offentligt
MOF Alm.del - Spørgsmål 523

Miljø- og Fødevareudvalget 2021-22


